
Zápis č. 1 z jednání investiční komise konaného 28.01.2019  

na MěÚ Milevsko, Sažinova 843  

 
Přítomni:  Ing. Radek Černý, předseda komise  

                  Ing. Bohuslav Beneš 

                  Bc. Jan Jedlička 

                  Martin Kostínek 

                  JUDr. Martin Kupec, Ph.D. 

                  Ing. Jaroslav Mácha 

                  Ing.Václav Pavlečka 

                  Michal Polanecký 

                  Bohumila Hlavínová 

                                                    

Hosté:       Ing. David Lukeš, vedoucí OISM 

                  Kateřina Jarošová, BBuS. 

                  Ing. Ivan Radosta, starosta města – pověřený radní,  se z jednání omluvil 

                                     

Program: 1. Zahájení a přivítání hostů. 

                  2. Předání jmenovacích dekretů členům IK.       

                  3. Volba místopředsedy IK. 

                  4. Projednání jednacího řádu IK. 

                  5. Příprava plánu práce IK na rok 2019. 

                  6. Informace k přehledu plánu investic a oprav MM na rok 2019. 

                  7. Různé – diskuse a návrhy IK.       

 

Průběh jednání: 

 

Ad 1: 

Jednání zahájil předseda komise Ing. Černý v 15.00 hod., konstatoval, že IK je 

usnášeníschopná. Seznámil členy s náplní práce komise, tj. vypracovávat pro RMM 

doporučení k návrhům plánů vztahujícím se na investice a velké opravy, zpracovávat 

materiály zadané RMM, účastnit se jako jmenovaní zástupci výběrových řízení na jednotlivé 

investiční akce, podílet se na jednáních, na něž budou MěÚ delegováni. 

Předpokládá se, že komise se během roku sejde cca čtyřikrát, případně dle potřeby nebo 

rozhodnutí RMM i vícekrát. 

 

Ad.2: 

Předseda Ing. Černý předal členům IK jmenovací dekrety. Jmenovací dekrety převzali všichni 

členové investiční komise.  

 

Ad 3: 

Předseda IK navrhl na funkci místopředsedy IK zvolit Ing. Beneše – členy komise jiný 

kandidát nebyl navržen. 

Hlasování: Přítomní členové 6 hlasy pro, zdržel se jeden (Ing. Beneš). 

 

Ad 4: 

IK projednala text jednacího řádu IK z minulého období a souhlasí s jeho zněním( členové IK 

jej obdrželi s pozvánkou). V textu bude jen změna – pověřený radní je Ing. Ivan Radosta, 



funkce gestorů budou zastávat JUDr. Martin Kupec, Ph.D., Ing. Bohuslav Beneš a Ing. 

Jaroslav Mácha. 

Hlasování: Přítomní členové sedmi hlasy pro. 

Usnesení: IK doporučuje RMM schválit předložený jednací řád IK. 

 

Ad 5: 

Předseda IK seznámil přítomné s návrhem plánu práce IK na r. 2019 (byl přílohou pozvánky). 

Hlasováni: přítomní členové IK sedmi hlasy souhlasí s textem plánu IK na r. 2019.  

 

Ad 6: 

Na jednání IK se dostavil JUDr. Martin Kupec, Ph.D. Úvodní slovo k současnému plánu 

investic a oprav provedl vedoucí OISM  Ing. Lukeš. Současný platný plán byl rovněž přílohou 

pozvánky (schválen ZMM 12.12.2019). 

Zároveň informoval, že od 01.01.2018 platí směrnice k realizaci investic a velkých oprav č. 

SM-RMM-01/2018 - Proces investic a oprav majetku města Milevska a požadavky na jejich 

realizaci. 

K některým akcím byly vzneseny dotazy (M. Polanecký, M. Kostínek, Ing. Mácha, J.Jedlička)  

a Ing. Lukeš v mezích svých znalostí odpověděl  (Obnova vodovodu v Dukelské ul., Retenční 

nádrž SPOS, Přístup do podnikatelského parku Dukelská, Oprava chodníků a osvětlení 

Nádražní, Nákup rolby, Hřbitov – drenáže pro odvedení spodní vody). 

Situace se v této oblasti neustále vyvíjí – členové IK projevili znepokojení nad častými 

změnami schváleného plánu oprav a investic. Na ZMM 13.02.2019 bude předložena zřejmě 

úprava tohoto plánu (v r. 2018 byl rozpočet MM změněn 30x, Ing. Beneš mylně na IK tvrdil 

26x). 

 

Ad 7: 

Všichni členové IK byli pozváni na úvodní projednání nového územního plánu pro Milevsko, 

které proběhne ve výukové učebně Domu kultury v úterý 29.01.2019 od 16.00 hod. 

V další diskusi se IK soustředila na možnosti získání dotací na investiční akce města. Obsáhlé 

vysvětlení podal JUDr. Kupec, Ph.D., který informoval o svých aktivitách na ústředních 

úřadech. Hlavní pozornost se soustředila na možnosti u podnikatelského parku v Dukelské 

ulici.  

Doporučení IK k realizaci průmyslové zóny: řešit vymezení činností, časový plán, obsazenost.  

M. Polanecký v souvislosti se záměrem Služeb Města Milevska spol. s r.o., vybudovat v této 

části třídící linku na odpadní plasty upozornil, že poslední dobou se situace výrazně 

komplikuje z důvodu minimálních výkupních cen za vytříděný odpad a minimální zájem 

zpracovatelů na jeho odběru. Zároveň přislíbil zpracovat pro RMM na 18.02.2019 krátkou 

informaci a bude také postoupena příštímu jednání IK.  

 

IK navrhuje RMM následující dvě usnesení: 

 

I : Investiční komise projednala možnost dotačního titulu MPO na infrastrukturu v 

průmyslové zóně v ul. Dukelská v Milevsku a doporučuje RMM pokračovat 

v započatých jednáních s MPO. 

 

II: Investiční komise doporučuje RMM propagovat příchod nových investorů do 

průmyslové zóny v ulici Dukelská v Milevsku. 

 

Hlasování: Všech osm členů IK pro. 

 



Příští jednání komise proběhne pravděpodobně koncem I. čtvrtletí 2019. 

 

Jednání bylo zahájeno v 15.00 hod. a skončeno v 17.20 hod.. 

 

 

Milevsko 29.01.2019 

 

 

 

Ing. Radek Černý v.r. 

předseda Investiční komise RMM 

 

 

 

Příloha: Presenční listina 

 

 

 

Zapsala:  Bohumila Hlavínová, tajemník IK 


